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REUNIÓ REGIONAL 16/09/2016 R.P.C. 

 
-EFECTIUS A LA REGIÓ: El Comissari ens informa que cada vegada disposem de 
menys efectius, que cada vegada som menys gent. Se’ns diu que amb el què hi ha i 
com els deixen fer, fan el què poden. Tant a Escala Bàsica com Intermèdia. 
En el passat Consell de Policia es va dir que el Departament d’Interior parlaria amb el 
d’Economia per a aconseguir una bossa d’hores extres per a Seguretat 
Ciutadana. Encara no hi ha hagut cap tipus de resposta. 
 
-PAP’S: Se’ns informa que hi ha un alt nombre de permisos concedits, passant del 
90% i de llarg. 
El què us demanaríem és que quan volguéssiu gaudir d’un permís, el demanéssiu, 
encara que sapigueu que us el denegaran. Això farà que aquesta estadística sigui real 
i sobretot que empitjori molt, i arran d’això és puguin treure vàries conclusions com 
per exemple que quedi palès que hi ha una greu manca d’efectius i que això provoca 
que s’hagin de denegar els permisos. D’aquesta manera podrem demanar una 
reivindicació de fa molts anys, que és que els PAP’s no “caduquin” el dia 31 de gener. 
 
-SALA REGIONAL: Es demana si des de la Regió saben alguna cosa nova del futur de 
la SRC. Ens diuen que no se sap res de nou, ni molt menys fixar terminis. El Comissari 
diu que fa temps que no se sent res sobre aquest tema a les reunions, que entén que 
de moment no hi haurà moviments. 
Però ens recalca que si hi ha tancament de Sales, els agents no perdran la plaça que 
tenen en aquella localitat. 
Companys/es de Sala, des d’USPAC SEGUIREM DEMANANT QUELCOM, I QUALSEVOL 
NOVETAT QUE TINGUEM SEREU ELS PRIMERS EN SABER-LA. 
 
-ABP BAGES: 
 
-RATES, QUÈ S’HA FET?: el comunicat/queixa/denúncia que vam fer des d’USPAC, 
https://www.uspac.cat/noticia/104-2016-rates-la-comissaria-de-manresa amb data 
23 d’agost, des d’administració ens diuen que un cop vista la rata es va activar el 
protocol correctament, que en aquests casos es fa una actuació amb el següent 
control cada setmana. Es van anar fent els controls, i tot plegat va acabar el dia 02 de 
setembre amb la reobertura de les dependències de garjoles un cop van considerar 
que tot estava net. Durant aquests dies es va fer una neteja a fons de les canonades 
del clavegueram de les garjoles, ja que n’hi havia alguna de tapada i servia de niu a 
les rates. 
A partir d’ara l’actuació que es farà és posar aixetes amb descàrregues d’aigua 
automàtiques a cada garjola així s’impedirà que les canonades quedin seques i puguin 
ser servides a les rates per desplaçar-se d’una banda a l’altre. 
Si aquesta mesura que s’iniciarà immediatament no funciona o no és suficient, es 
posaran sifons a les canonades, però per fer aquesta actuació haurien d’aixecar tot el 
terra del pàrquing de la comissaria. 
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-ENLLUERNAMENT SERVEI PORTA: Administració ens diu que han parlat amb gent 
de la comissaria de Manresa i que no tenen clar com solucionar-ho. Ens diuen fins i tot 
que hi ha gent que no sap de què es parla (la nostre reflexió és que potser no van 
anar amb l’interlocutor correcte, O.S i altres no fan servei de porta). 
Des d’USPAC iniciarem converses a partir de ja amb el nou cap de la Comissaria, la 
gent de suport i els agents que realitzeu aquest servei per a trobar la solucionar 
d’aquest problema. Sereu informats de tot el què parlem. 
 
-VEHICLE MAMPARA UNA PLAÇA: Per la insistència de l’operativitat d’aquest 
vehicle que hem tingut per part dels afiliats i companys de la comissaria, hem tornat a 
demanar-lo, i la nostra sorpresa segueix des de la passada reunió, quan ens tornen a 
dir, tant el Comissari com l’administració, que aquests vehicles no existeixen, fins i tot 
per augmentar encara més l’estupefacció és quan algun sindicat ens diu: aquests 
vehicles no existeixen (us falta tornar al carrer companys, esteu massa desconnectats 
de la realitat dels mossos). Els donem exemple de llocs on hem vist i sabem que hi ha 
vehicle d’aquest tipus i ens acaba dient el Comissari que igualment quan el tinguéssim 
la gent no el faria servir. En què quedem, existeixen, no existeixen, farem 
alguna cosa per tenir-ne un aquí a Manresa?,... 
 
- RODES DE RECANVI: Davant la nostre insistència amb poder disposar de rodes de 
recanvi perquè es puguin canviar in situ la roda punxada, la casa només hi veu que 
problemes, que és una pèrdua de temps, que si és massa feina tenir una roda per 
cada vehicle,.... Doncs res companys/es, cada cop que tingueu algun problema s’ha 
de trucar a l’assistència. Això si, us demanaríem, que quan us trobeu en algun 
problema d’aquests miréssiu el temps que perdeu per la inoperància de 
l’administració, i us poséssiu en contacte amb el delegat de la vostre zona. 
 
 
-ABP BERGA: 
 
-CÀMERES AL PERÍMETRE DE SEGURETAT: Des d’USPAC demanem que hi hagi 
una actuació acurada amb les càmeres de seguretat, degut la mala qualitat de les 
imatges, els espais “morts” que hi ha sobretot a la part davantera i principal de la 
Comissaria. Des de la Regió ens informen que està prevista una actuació, no tant sols 
a Berga sinó arreu del Territori, que ja està pressupostat. Ens diuen que a Berga s’hi 
ha de fer alguna que altre actuació més que a les altres comissaries. 
Per a millorar o ajudar a augmentar la seguretat, ens reunirem amb el nou cap de 
Comissaria i demanarem reunió amb la Regió, així entre tots mirarem d’avançar-ho. 
 
-VITARAS CARREGATS DE KMS: Degut a les peticions d’aquesta Comissaria 
demanem o exposem el problema que hi ha amb els dos vehicles tot terrenys. Només 
tenen dos anys i els dos porten gairebé 200.000 kms. Com a possible solució, des 
d’USPAC proposem o demanem si seria possible que enviessin un altre vehicle per a 
poder donar descans a aquests dos, així allargar la seva vida útil, ja que si aquests 
vehicles han de durar una mitjana de sis anys com últimament es fan durar, anem 
arreglats. La resposta és que no, que ens apanyem amb el que tenim. 
Srs., quan a Berga no puguem anar amb tot terreny perquè el tenim sempre 
al taller per l’ús que se l’hi ha donat, us recordarem aquesta petició, i veure-
ho que amb ganes les coses poden ser diferents. 
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-LEDS BLAUS PER FER CONTROLS AMB MÉS SEGURETAT:Des de la Regió se’ns 
diu que a Seguretat Ciutadana no ens toquen, que si a un vehicle de Manresa n’hi ha 
és perquè estan aprofitats dels vehicles vells de trànsit que eren de propietat i no dels 
de rènting. 
Des d’ USPAC continuarem demanant totes les millores necessàries per treballar amb 
les condicions més dignes i segures possibles. 
 
 
-ABP/CD/OFICINA MOIANÈS: Se’ns informa que encara han d’iniciar les obres, 
que aquestes les ha de pagar la Generalitat i ara com tots sabem “no estan per tirar 
coets”. Un cop aquestes obres hagin començat es farà l’oferiment per a anar-hi a 
treballar. Aquest serà a nivell de tot el Territori. 
La plantilla de Moià estarà formada per un caporal i 9 agents que realitzaran tasques 
de proximitat en els torns de tarda i matí. 
 
 
-ARRO: 
 
-REPOSICIÓ BOTES: Totes les que es demanen estan autoritzades, però com a 
conseqüència de la gran demanda que hi ha, ja que les noves són més bones que les 
que tenien fins ara, hi ha un temps d’espera llarg per a l’entrega. 
Companys/es que teniu les botes realment en mal estat, aneu a 
administració i ensenyeu com les teniu.  En aquest cas ens han assegurat que en 
tres setmanes tindreu les noves. Si no fos així, poseu-vos en contacte amb el delegat 
del vostre destí. 
 
-PORTÀTILS: En situació normal (o sia si no hi ha cap servei especial), ens informa 
el Comissari, que tothom ha de tenir un portàtil. El què pot passar a vegades que la 
gent se’l descuidi penjat al cinturó i el tingui a la guixeta, i per això no es pugui 
disposar d’un portàtil per agent. 
Això està regulat per un estàndard que estableixen. 
 
 
-REPARTIMENT ARMILLES, GUANTS I FUNDES: Se’ns informa que els guants 
estan tots entregats a Seguretat Ciutadana, les fundes s’aniran repartint i des 
d’administració se’ns ha dit que les armilles que falten es repartiran entre finals d’any 
2016 i principis de 2017. USPAC hem mostrat la nostra preocupació davant de 
la resposta que ens han donat. Ara ja allarguen l’entrega a principis de l’any 
que ve. AIXÒ NO HO PODEM PERMETRE, NO PODEM JUGAR D’AQUESTA 
MANERA AMB LA SEGURETAT DELS COMPANYS/ES! 
 
 
-RODES DE CONTACTE A L’HIVERN: Administració ens informa que no està previst 
pel rènting que cap vehicle de la Regió tingui rodes de contacte, que no estem en una 
zona considerada de fred. Des d’USPAC farem el què calgui perquè els vehicles de la 
Regió puguin disposar de rodes de contacte. No és un caprici, és per la nostra 
seguretat. 
 
 
 
Catalunya, 17 de setembre de 2016 


